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Sammanfattning från styrelsemöte den 5 maj 2021  

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut  

Hemsidan:  Vi justerade lite på träningsgrupperna 

Avel och hälsa: Valphänvisning:  

Valphänvisningens villkor lämnades oförändrade just nu, vi ska ta upp dessa på nästa möte. 

Information: Annette fick i uppdrag att kolla igenom vår informationsbroschyr och se om den 
behöver uppdateras  

Utbildning: Det är inget nytt på gång, flerstags kursen hos Bengt blev inställd,  
bara Anna-Viktoria som har sina träningar just nu. 

Övriga frågor:  
Inga övriga frågor till dagens möte 
 
Nästa möte: blir den 10 juni 2021 kl 19.00.  

För anteckningarna 

Magnus  

 


